
Referat Bestyrelsesmøde 9.2.2025 for grundejerforeningen Ørnene.  

 

1. Regnskab for 2024 er godkendt og underskrevet af bestyrelsen Budget er gennemgået og rettet til – 
opkrævning stiger fra 15 til 40 kr. ved kommunen  

2. Generalforsamling d. 30/5 2025 på Mulbjerg Kro I Dokkedal  

Bestilling, kontingent, emner der skal tages op, plan for afvikling mv. 

Kontingent forbliver det samme – da økonomien hænger sammen  

Kristine laver invitation og Rikke sender den ud tilmelding på mail til Rikke inden 10.5.2025 

Kristine, Rikke og Kim genopstiller ikke – Så er der kun Gert tilbage hvilket ikke er hensigtsmæssigt  

  

3. Vedligehold af området i det nye år. 

Aftale om græsklipning. Klipning langs stamvej, problemtræer  mv.  

Det fortsætter som i 2024 med samme prise med mindre benzinpriser stiger 

Der laves evt. en turnus så veje bliver kørt uge 6 + 15 + 22 +32 + 41 + 50 afhængig af pris  

Der er meget brok på bla. Facebook men bestyrelsen syntes vejen er ok og spild af penge og få den kørt 
oftere – ujævn vej holder farten lidt nede og igennem årene er vejen også blevet bredere og folk kører 
hurtigere. Kristine sætter 2 markeringspæle op ved indkørsel til Havørnen der er åbenbart flere som køre 
ud i græs rabatten for et undgå nogle mindre huller i gruset på selve grusvejen   

  

5. Dige er nu færdig lavet og det var under budget så der er penge til at rettet det til også  

skal der ikke betales kontingent ved Digelaget i 2025  

 

6. Arbejdsdag. 

Der blev besluttet på sidste generalforsamling, at bestyrelsen skulle indkalde til en  

arbejdsdag der har ikke været den store interesse med det afholdes hvis interesse                                 
Kristine arbejde på renovering af det eksisterende postkasseanlæg og renovering af bro  

 

8.            Næste møde – aftales senere på Teams 

Øster Hurup den 2.2.2024 Rikke Bendixen  


